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FAGEREKE

RYTTARFÖRENING

 

Protokoll styrelsemöte i Fagereke Ryttarförening

Datum: 6 mars 2024

Deltagare: Lars Norén, Susanne Jonsson, Evelina Sjösten-Slättås, Johan Larsson,

Kristian Syrén, Emil Vilhelmsson, Amanda Walder & Linda Gabrielsson.

Frånvarande:
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1. Justerare för mötesprotokollet Kristian Syrén

2. Föregående protokoll Detta är första mötet.

3. Föreningens ekonomi & administration

-60 medlemmar

-Bygga ny hemsida? Emil och Kristian undersöker.

-Vi kommeratt byta bank till Härardsparbanken.

-Vi kommeratt börja året med hjälp av revisionsbyrå. Blir kostnaden för

stor så utvärderar styrelsen.

-Styrelsen undersökerett digitalt närvarosystem för våra ridbanor.

-Styrelsen arbetar med att få fram en årsbudgettill den framtida

stallsektionen. Först måste styrelsen undersöka/besikta anläggningen för

att se i vilket skick anläggningen är. Målet är att detta ska ske i slutet av

april. När detta har skett så vet styrelsen hur mångastallplatserstallet

måste ha för att gå runt.

4. Förbundsinformation & utbildningar

-Svensk Ridsport har skickat ett besöksprotokoll vi ska fyllai.

5. Sektionsrapportering

"Ungdomssektionen: -

"Tävlingssektionen: -

+Stallsektion: -

6. Rapporter & skrivelser

— Medlemmarna: En skrivelse har kommit in om förslag till namnbytet,

som styrelsen diskuterade kring.

— Hästägarna: Ersättningen från O-ringen, var kommer den hamna? Den
ersättningen gårtill stallet.

-En arbetsdag för medlemmar kommeratt arrangeras 14 april 10:00-

14:00, inför våra tävlingar.

-Det är mycket processer på gång i föreningen. Efter styrelsens

verksamhetsdag så blir det ett möte.

7. Återkoppling från föreningsfunktionerna

- Stallvärden Cathrine Hilmersson: Lasse jobbar vidare medatt få en
besiktning av stallet.
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- Ridbanevärden:

- Träningsvärden Evelina Sjösten-Slättås: Schemat kommeratt

uppdateras på hemsidan.

-Anläggningsvärdar Lars Norén & Johan Larsson: 4-hjulingen är

nyrenoverad.

-Hemsideansvarig;:(tillsammans med web-admin.) Amanda Walder.

Cecilia Nilsson kommerfortsätta att hjälpatill.

-Administration & bidrag: Linda Gabrielsson

-Sponsor och utveckling: Kristian Syrén

8. Pågående projekt

-Utbyggnad av ridhuset; Temahallen kommer medofferter (projektgrupp? —

vi fortsätter dialogen på vår verksamhetsdag)

-Dräneringen i paddocken:

9. Övriga punkter

-Traktorn - Finnveden ska laga bromsarna.

-Vi behöver hadetfritt runt ridhuset, 3 meter. Inga hagar mot

ridhusväggen!

10. Nästa möte: 19:00 21 mars, 18 april, 16 maj, 13 juni, 8 augusti, 5 sep, 3

okt, 31 okt & 28 nov.
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